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Nacka Kommun 

Miljö- och stadsbyggnadsnämnden 

2021-09-14 

TJÄNSTESKRIVELSE 

Dnr: MSN 2021/95 

Yttrande till JO angående bygglovsärende, Sicklaön 

285:13, Fågelboparken 6 

 

Förslag till beslut 
Miljö- och stadsbyggnadsnämnden lämnar yttrande till JO, angående bygglovsärende för 

fastigheten Sicklaön 285:13, i enlighet med förslag i bilaga 1 till tjänsteskrivelsen daterad 

den 14 september 2021. 

Sammanfattning 
JO, Justitieombudsmannen, har begärt att nämnden ska lämna yttrande över en anmälan 

om att svar inte har lämnats om bygglovsärende för fastigheten Sicklöan 285:13. 

Ärendet 
JO, Justitieombudsmannen, har begärt att nämnden ska lämna yttrande över en anmälan 

från Nysätra villaägareförening, nedan föreningen. I anmälan anges att föreningen inte 

har fått svar på frågor ställda om bygglovsärende för fastigheten Sicklaön 285:13, 

Fågelboparken 6 i Nysätra. Frågorna har ställts till stadsdirektören i en skrivelse daterad 

den 20 november 2019.  

Bygglovsärendena för fastigheten har rört nybyggnad av tvåbostadshus, tillbyggnad och 

komplementbyggnad. Det har varit en del kommunikation i ärendet mellan föreningen 

och tjänstemän och förtroendevalda. Beslut i ärendet har överklagats.  

I den utredning som har gjorts med anledning av anmälan har det framkommit att 

tjänstemän och förtroendevalda har försökt besvara föreningens frågor vid flera tillfällen, 

via e-post och vid möten. Flera av de frågor som har ställts har i egentlig mening utgjort 

synpunkter och starka åsikter på hanteringen av ärendena för fastigheten. Synpunkterna 

har beaktats, men det har varit nödvändigt att göra bedömningarna och fatta besluten 

självständigt, eftersom det är nämndens ansvar som myndighet. Vad gäller den aktuella 

skrivelsen till stadsdirektören har den tyvärr inte blivit besvarad. Kort efter att den 

lämnades in, hölls emellertid ett möte med ordförande i nämnden, en annan ledamot i 

nämnden, bygglovhandläggare och dåvarande ordförande i föreningen.  
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Bedömningen är att det inte har förekommit några brister i hanteringen av ärendet.  

Ekonomiska konsekvenser 
Ärendet medför inte några ekonomiska konsekvenser. 

Konsekvenser för barn 
Ärendet medför inte några konsekvenser för barn.  

Bilagor 
1. Förslag yttrande 

2. Remiss från JO 

3. Anmälan till JO 

4. Bilaga till anmälan 

 

 

 

 
Sylvia Ryel 
Kommunjurist 
Juridik- och kanslistaben    
 

 


